
Informacja o Fundacji Laboratorium
Zmiany w tekście łatwym do czytania

Siedziba Fundacji Laboratorium Zmiany 
znajduje się w Dobrzeniu Wielkim 
przy ulicy Jana Sobieskiego 15.

Biuro Fundacji znajduje się w Opolu,
w niebieskim budynku
przy ulicy Damrota 10, 
w lokalu 501D na 5 piętrze.

Marta Zdybek,
Magdalena Kurowska.

Fundacją kieruje Zarząd.
Zarząd składa się z 3 osób.

Prezeską Zarządu jest Karolina Pisz.

Wiceprezeskami Zarządu są:
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Fundacja Laboratorium Zmiany zajmuje
się wzmacnianiem dziewczyn, 
to znaczy dążeniem do równości między
kobietami i mężczyznami.

dziewczyn,
kobiet,
młodzieży,
osób pracujących z młodzieżą, 

Fundacja swoje działania kieruje do:

      na przykład nauczycieli i nauczycielek.

realizacja projektów w Opolu i na terenie
województwa opolskiego,
współpraca międzynarodowa, na przykład
z krajami należącymi do Unii Europejskiej,
prowadzenie warsztatów i szkoleń,
organizacja spotkań i konferencji,
udział w wyjazdach za granicę,
prowadzenie badań,
pisanie raportów z badań,
pisanie publikacji,
promocja i kampanie w internecie,
tworzenie narzędzi edukacyjnych.

Działania Fundacji to:

uczelniami, na przykład Uniwersytetem
Opolskim, Uniwersytetem w Vic,
szkołami,
organizacjami pozarządowymi,
urzędami.

Fundacja Laboratorium Zmiany
współpracuje z:
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Wyślij list na adres:

Zadzwoń pod numer telefonu: 

Wyślij wiadomość na adres e-mail:
zarzad@laboratoriumzmiany.org

Przyjdź osobiście do naszego biura

Skontaktuj się z nami

      Fundacja Laboratorium Zmiany
      ul. Jana Sobieskiego 15
      46-081 Dobrzeń Wielki

      6 6 3 2 1 7 4 5 7

      Fundacja Laboratorium Zmiany
      ul. Damrota 10, lokal 501 D na 5 piętrze
      45-064 Opole

Informacja dla wszystkich


